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Geachte College van B&W - Leden van de Fracties - Gemeentesecretaris,
lk richt mij middels dit schrijven tot u allen, om enkele, in mijn ogen ontstane misstanden, in ons
mooie dorp Dalfsen aan de kaak te stellen. Bij de ontwikkeling van het Evenemententerrein hebben wij- de mensen zittende aan de brug - al vastgesteld- dat de fauna en flora in de te gebruiken uiterwaarden beschadigd zou kunnen worden. Nu het evenemententerrein in gebruik is genomen, hebben wij moeten constateren dat alle
weidevogels verdwenen zijn.
Gisteren was ik op Bellingerweerd, een gebied wat aangewezen is voor natuur. Dit prachtige bij ons dorp liggende gebied- is vanwege commerciële doeleinden- kwetsbaar geworden. lk zag dat in de vijvers- die onderlaatst nog zijn uitgediept ter bevordering van de flora en fauna, een aantal kano&#39;s varen.
Volgens zeggen van de knaap die zich hiermee bemoeide, was dit met toestemming van de
Gemeente Dalfsen.
Ik / wij weet/ weten niet of u op de hoogte bent van datgene wat zich aan flora en fauna in dit kwetsbare gebied bevindt. O.a. de karekiet, de rietgors, af en toe een ijsvogel, en verschillende watervogels zoals waterkipjes en verschillende soorten eenden, de aalscholver en vele anderen. Door het varen met kano&#39;s in deze vijvers wordt hun leefgebied verstoord. Mensen zetten zich af met
peddels, waardoor in de rietkragen enorme schade aan nesten wordt toegebracht en waardoor de
vogels verdwijnen.
Zoals u inmiddels ook wel zult weten, is er bij de Rosengaerdeweg - met een bepaalde voortvarendheid zijn alle singels en houtwallen gesloopt. Er heeft daar een enorme kaalslag plaatsgevonden. V
ln dit korte schrijven, zijn er dus 3 plekken aan te wijzen, waar door de Gemeente Dalfsen niet nauwkeurig wordt omgegaan met de natuur. Dit in flagrante tegenstelling met datgene wat de Gemeente Dalfsen in haar publicaties altijd beweert.
lk / wij /verzoek/ verzoeken , u dan ook vriendelijk doch dringend, deze brief onderdeel te doen laten zijn van één de komende Gemeenteraadsvergaderingen, opdat het publiekelijk behandeld kan gaan worden, waarna het treffen van maatregelen door de Gemeente en handhaving daarvan, dergelijke
uitwassen tot het verleden zullen gaan behoren.
Met vriendelijke groet,
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